
Protokół Nr 22 /2020

z obrad XXII Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w dniu 16 grudnia 2020 roku
0 godz. 10-tej przeprowadzonych w trybie wideokonferencji oraz stacjonarnie, w sali 
posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna przy ul. Piaseczyńskiej 77.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna, stosownie do art. 19 ust. 2 ustawy 
z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j.: Dz.U. z 2020 r. poz. 713 z późn. zm.)
1 § 10 Regulaminu Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna, który stanowi załącznik Nr 5 do 
Uchwały Nr 141 /V I/14/2011 Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna z dnia 13 września 2011 r. 
w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Konstancin-Jeziorna, wyznaczyła 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Andrzeja Cieślawskiego do prowadzenia obrad XXII 
sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna (pismo w tej sprawie stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu).

W obradach udział wzięli: Burmistrz Kazimierz Jańczuk, I Z-ca Burmistrza Ryszard 
Machałek, II Z-ca Burmistrza Dariusz Zieliński, Skarbnik Dariusz Lipiec, Kierownik 
Referatu Budżetowego Katarzyna Żuber, Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej Edward 
Skarżyński, Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Zdrowia Magdalena Gołębiowska, 
Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Krzysztof Kasperec, Kierownik 
Wydziału Planowania Przestrzennego Ewa Klimkowska -Sul oraz Zastępca Kierownika 
Wydziału Planowania Przestrzennego Elżbieta Bartoszewska.

Ad. 1 -  Otwarcie obrad.

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Cieślawski przywitał zebranych i otworzył obrady XXII 
Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Ad. 2 -  Stwierdzenie kworum.

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził kworum na podstawie listy obecności (lista stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu).

Ad. 3 - Przyjęcie porządku obrad.

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że proponowany porządek obrad radni otrzymali wraz 
z materiałami na sesję i przedstawia się następująco:

1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z obrad XXI sesji Rady Miejskiej.
5. Wystąpienia mieszkańców.
6. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.
7. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.
8. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami.
9. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
10. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2020.
11. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konstancin-Jeziorna na lata 2020-2024.
12. Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Konstancin-Jeziorna na



*

rok 2021:
1) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem i materiałami 
informacyjnymi,
2) odczytanie opinii Komisji właściwej do spraw budżetu,
3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o projekcie 
uchwały budżetowej oraz o Wieloletniej Prognozie Finansowej,
4) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i głosowanie nad zgłoszonymi 
wnioskami,
5) głosowanie nad uchwałą budżetową.

13. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Konstancin-Jezioma na lata 2021-2028.
14. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 
budżetowego 2020 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.
15. Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych na 
pokrycie wpłat na fundusze remontowe wspólnot mieszkaniowych według udziału własności 
należącej do Gminy Konstancin-Jezioma dla zakładu budżetowego - Zakład Gospodarki 
Komunalnej w Konstancinie-Jeziomie na rok 2021.
16. Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej 
z przeznaczeniem na dopłatę do 1 m3 ścieków dla samorządowego zakładu budżetowego - 
Zakład Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziomie na 2021 r.
17. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Gminy Konstancin-Jezioma na lata 
2021-2025.
18. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 
2021-2023.
19. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Konstancin-Jezioma 
na rok 2021.
20. Projekt uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
i ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania na doskonalenia zawodowe nauczycieli 
w 2021 r.
21. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancin-Jezioma 
prawa własności niezabudowanej nieruchomości gruntowej położonej 
w Konstancinie- Jeziornie, stanowiącej działkę ewidencyjną numer 8/6 z obrębu 02- 02.
22. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancin-Jezioma 
prawa własności nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Kierszek, oznaczonej 
w ewidencji gruntów i budynków jako działka ewidencyjna numer 50/5 z obrębu 0013 
Kierszek.
23. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 
położonej w Konstancinie-Jeziomie przy ulicy Królowej Jadwigi, stanowiącej działkę 
ewidencyjną numer 158/3 z obrębu 03-15.
24. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż zabudowanej nieruchomości 
gruntowej położonej w Konstancinie-Jeziomie przy ul. Mirkowskiej 51, stanowiącej 
projektowaną działkę ewidencyjną nr 10/61 z obrębu 02-01 oraz ustanowienia ograniczonego 
prawa rzeczowego - służebności gruntowej w działce ewidencyjnej nr 11/1 z obrębu 02-01.
25. Projekt uchwały w sprawie szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu 
strategii rozwoju gminy Konstancin-Jezioma.
26. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 181/V1/20'2012 Rady Miejskiej 
Konstancin-Jezioma z dnia 1 lutego 2012 r. w' sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Słomczyna Zachodniego 
i terenów przyległych, zmienionej uchwałą Nr 357/YI/31/2013 z dnia 7 marca 2013 r.



27. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 385/VII/24/2016 Rady Miejskiej 
Konstancin-Jeziorna z dnia 26 października 2016 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu Klarysew - Gawroniec.
28. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 
północno-zachodniej części miasta Konstancin-Jeziorna - etap 2.
29. Przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna 
z przeprowadzonej kontroli nad wykonanym zadaniem gminy polegającym na zapobieganiu 
bezdomności zwierząt i zapewnieniu im opieki, w tym kosztów jego realizacji w latach 
2017- 2019.
30. Korespondencja.
31. Rozpatrzenie skarg.
32. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż do Biura Rady Miejskiej wpłynął 
projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Konstancin-Jeziorna, 
przekazany przez Burmistrza na 7 dni przed sesją.

Następnie Burmistrz poinformował, iż jako wnioskodawca wycofuje z obrad sesji projekty 
uchwał, które występują w zawiadomieniu nr BRM.0004.143.2020 z dnia 01.12.2020 r. pod 
numerami 17, 18 oraz 25 (kopia zawiadomienia stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
Poinformował również, iż wycofuje ww. projekt uchwały wprowadzony na 7 dni przed sesją. 
Wobec powyższych zmian, Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, iż punkty od 1 do 16 
pozostają bez zmian, wycofanie projektów uchwał z punktu 17 i 18 sprawiło, iż pkt 19 stał się 
pkt. 17 i dalej kolejno, aż do punktu 24. Z uwagi na wycofanie projektu uchwały z pkt. 25, 
pkt 26 staje się pkt. 25 i dalej kolejno, aż do ostatniego punktu o numerze 29.

Dalszych propozycji zmian brak.

W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska przyjęła 
następujący porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z obrad XXI sesji Rady Miejskiej.
5. Wystąpienia mieszkańców.
6. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.
7. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.
8. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami.
9. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
10. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2020.
11. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konstancin-Jeziorna na lata 2020-2024.
12. Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Konstancin-Jeziorna na rok 

2021:
1) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem i materiałami 
informacyjnymi,
2) odczytanie opinii Komisji właściwej do spraw budżetu,
3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o projekcie 
uchwały budżetowej oraz o Wieloletniej Prognozie Finansowej,
4) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i głosowanie nad zgłoszonymi 
wnioskami,



5) głosowanie nad uchwałą budżetową.
13. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konstancin-Jezioma na lata 2021-2028.
14. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasąjących z upływem 

roku budżetowego 2020 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.
15. Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych 

na pokrycie wpłat na fundusze remontowe wspólnot mieszkaniowych według udziału 
własności należącej do Gminy Konstancin-Jezioma dla zakładu budżetowego - Zakład 
Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziomie na rok 2021.

16. Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej 
z przeznaczeniem na dopłatę do 1 m3 ścieków dla samorządowego zakładu 
budżetowego - Zakład Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziomie na 2021 r.

17. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 
w Gminie Konstancin-Jezioma na rok 2021.

18. Projekt uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
i ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania na doskonalenia zawodowe 
nauczycieli w 202 l r .

19. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy
Konstancin-Jezioma prawa własności niezabudowanej nieruchomości gruntowej 
położonej w Konstancinie- Jeziornie, stanowiącej działkę ewidencyjną numer 8/6 
z obrębu 02- 02.

20. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy
Konstancin-Jezioma prawa własności nieruchomości gruntowej położonej 
w miejscowości Kierszek, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka 
ewidencyjna numer 50/5 z obrębu 0013 Kierszek.

21. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 
położonej w Konstancinie-Jeziomie przy ulicy Królowej Jadwigi, stanowiącej działkę 
ewidencyjną numer 158/3 z obrębu 03-15.

22. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż zabudowanej nieruchomości 
gruntowej położonej w Konstancinie-Jeziomie przy ul. Mirkowskiej 51, stanowiącej 
projektowaną działkę ewidencyjną nr 10 61 z obrębu 02-01 oraz ustanowienia 
ograniczonego prawa rzeczowego - służebności gruntowej w działce ewidencyjnej nr 
11/1 z obrębu 02-01.

23. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I81/Vl/20/2012 Rady Miejskiej 
Konstancin-Jezioma z dnia 1 lutego 2012 r. w1 sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Słomczyna 
Zachodniego i terenów przyległych, zmienionej uchwałą Nr 357/VI/31/2013 z dnia 
7 marca 2013 r*

24. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 385/VII/24/2016 Rady Miejskiej 
Konstancin-Jezioma z dnia 26 października 2016 r. w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
Klarysew - Gawroniec.

25. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszaru północno-zachodniej części miasta Konstancin-Jezioma - etap 2.

26. Przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna 
z przeprowadzonej kontroli nad wykonanym zadaniem gminy polegającym na 
zapobieganiu bezdomności zwierząt i zapewnieniu im opieki, w tym kosztów jego 
realizacji w latach 2017 - 2019.

27. Korespondencja.
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28. Rozpatrzenie skarg.
29. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Ad. 4 -  Przyjęcie protokołu z obrad XXI sesji Rady Miejskiej.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół 
z obrad XXI sesji Rady Miejskiej.

Ad. 5 - Wystąpienia mieszkańców.

Mieszkańcy gminy nie byli obecni podczas obrad Rady Miejskiej.

Ad. 6 - Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do p.o. Kierownika Biura Rady Miejskiej Joanny 
Bednarczyk o odczytanie interpelacji złożonej przez radnego Arkadiusza Głowackiego, 
zgodnie z jego prośbą (kopia interpelacji stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Radny Arkadiusz Głowacki zwrócił się do Burmistrza z prośbą o pisemną odpowiedź na 
powyższą interpelację.

Burmistrz Kazimierz Jańczuk poinformował, iż udzieli odpowiedzi w terminie 14 dni od daty 
wpływu interpelacji. Następnie odpowiedział na pytania radnego Krzysztofa Bajkowskiego 
(dot. działań Komitetu ds. współpracy z Miastami Partnerskimi) oraz radnego Piotra 
Wasilewskiego (dot. możliwości spotykania się radnych z mieszkańcami w formie online).

Ad. 7 - Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, iż pismo w tej sprawie zostało przesłane radnym 
drogą mailową oraz poprosił o zadawanie pytań (kopia pisma stanowi załącznik).

Na pytanie radnej Alfredy Konopki odnośnie spotkań z przedstawicielem PGNiG w dniach 
02.11.2020 r. oraz 17.11.2020 r., odpowiedzi udzielił Burmistrz Kazimierz Jańczuk.

Ad. 8 - Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami.

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, iż pismo w tej sprawie zostało przesłane radnym 
drogą mailową.

Pytań brak.

Ad. 9 -  Powołanie Komisji Uchwal i Wniosków.

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Cieślawski zaproponował, aby nie powoływać ww. 
Komisji z uwagi na to, iż większość radnych uczestniczy w obradach sesji online. 
Zaproponował również, aby zadania Komisji zostały wykonane przez pracowników Biura 
Rady Miejskiej.

Uwag brak.

Ad. 10- Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2020.

Skarbnik Dariusz Lipiec przedstawił ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Przewodniczący obradom Andrzej Cieślawski po każdym omówionym dziale, którego dot. 
autopoprawka zwracał się z pytaniem: „czy są uwagi lub pytania do tego działu”.
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Radny Bogusław Komosa zaproponował, aby nie omawiać szczegółowo projektu uchwały, 
gdyż radni mieli okazję zapoznać się z omawianym projektem na posiedzeniu komisji 
merytorycznej. Odpowiedzi udzielił Wiceprzewodniczący Andrzej Cieślawski.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji bez autopoprawki.
Uwag i pytań brak.

W wyniku glosowania: za- 19, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę wraz z autopoprawką.

Nadano jej numer 299/VIII/22/2020.

Ad. 11 - Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Konstancin-Jeziorna na lata 2020-2024.

Skarbnik Dariusz Lipiec przedstawił ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji bez autopoprawki.
Uwag i pytań brak.

W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę wraz z autopoprawką.

Nadano jej numer 300/VIII/22/2020.

Ad. 12 - Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Konstancin-Jeziorna na 
rok 2021.

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Cieślawski przypomniał przebieg prac Komisji Budżetu, 
Inwestycji i Spraw Majątkowych nad projektem budżetu na 2021 r.

1) Odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem i materiałami 
informacyjnymi.

Skarbnik Dariusz Lipiec odczytał ww. projekt uchwały oraz poinformował o wprowadzonej 
autopoprawce.

2) Odczytanie opinii Komisji właściwej do spraw budżetu.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji bez autopoprawki (kopia opinii stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu).

3) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o projekcie 
uchwały budżetowej oraz o Wieloletniej Prognozie Finansowej.

Skarbnik Dariusz Lipiec odczytał ww. opinie oraz poinformował, iż dotyczą one projektów 
uchwał bez autopoprawki.

4) Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i głosowanie nad zgłoszonymi 
wnioskami

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Cieślawski otworzył dyskusję nad projektem uchwały



budżetowej na 2021 rok. W dyskusji udział wzięli:

❖ Radny Bogusław Komosa stwierdził, iż wydatki bieżące są za duże, należy szukać 
oszczędności i nie należy ulegać żądaniom niektórych mieszkańców, jak np. 
w sprawie brydża. Wydatki majątkowe zdecydowanie za małe.

❖ Radny Włodzimierz Wojdak zauważył, iż udział wydatków majątkowych do 
bieżących jest bardzo niekorzystny. Mimo trudnego okresu związanego z pandemią 
COVID-19 budżet jest pozytywny. Zwrócił się z pytaniem do Skarbnika gminy czy 
istnieje możliwość ewentualnego manewru w kierunku zwiększenia deficytu 
budżetowego? Odpowiedział Skarbnik Dariusz Lipiec.

❖ Wiceprzewodniczący Andrzej Cieślawski zauważył, iż ww. radni mają bardzo słuszne 
spostrzeżenia i popiera, aby jak największe środki wydawać na inwestycje, niemniej 
utrzymanie wszystkiego co gmina posiada, kosztuje. Są to stałe wydatki, które muszą 
być poniesione i odbywa się to kosztem inwestycji. Konieczne jest oszczędzanie 
i zmniejszanie wydatków bieżących, i takie działania są podejmowane, np. instalacja 
fotowoltaiki na budynku Ratusza.

❖ Radna Irena Śliwka przekazała niezadowolenie sołtysów oraz mieszkańców wsi co do 
braku kanalizacji, a także powolnych działań w tym zakresie. Zapytała jaka jest 
perspektywa w tej sprawie do końca bieżącej kadencji Rady Miejskiej? Odpowiedział 
Burmistrz Kazimierz Jańczuk.

❖ Radny Bogusław Komosa stwierdził, iż jest pełen podziwu dla inwestycji Powiatu 
Piaseczyńskiego. Wyraził swoje zadowolenie z powodu zaplanowanej do realizacji 
w roku 2021 kanalizacji Bielawy.

❖ Radny Krzysztof Bajkowski zwrócił się z pytaniami odnośnie źródeł finansowania 
inwestycji gminnych oraz wysokości oprocentowania ewentualnych pożyczek lub 
kredytów, a także zaproponował ustawienie ławki z przewijakiem dla dzieci 
w okolicach Parku Zdrojowego. Odpowiedzieli Skarbnik Dariusz Lipiec oraz 
Burmistrz Kazimierz Jańczuk.

❖ Radna Alfreda Konopka poprosiła o przytoczenie uzasadnienia Wojewody w sprawie 
odmowy udzielenia tzw. Janosikowego”.

Innych uwag i pytań brak. Wiceprzewodniczący Rady zamknął dyskusję.

5) glosowanie nad uchwałą budżetową.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę wraz z autopoprawką.

Nadano jej numer 301/VII1/22/2020.

Ad. 13 - Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Konstancin-Jeziorna na lata 2021-2028.

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Cieślawski zauważył, iż Wieloletnia Prognoza 
Finansowa stanowi dopełnienie uchwały budżetowej. Poinformował również, iż do ww. 
projektu uchwały złożono autopoprawkę.

Skarbnik Dariusz Lipiec przedstawił ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką oraz 
poinformował, iż RIO wydała pozytywną opinię bez uwag w sprawie omawianego projektu 
uchwały.



Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji bez autopoprawki.

Radny Ignacy Gołębiowski zauważył, iż omawiany projekt uchwały nie zawiera pozycji dot. 
budowy domu seniora na terenie gminy. Zwrócił się z prośbą do Wiceprzewodniczącego 
Rady o dokonanie korekty projektu WPF w trakcie 2021 roku, polegającej na dodaniu ww. 
pozycji. Zwrócił uwagę, iż zadbano o takie projekty, jak rozbudowa budynku OSP Gassy, czy 
też budowa budynku administracyjnego dla ZGK, a zupełnie zapomniano o seniorach 
zamieszkujących w gminie.
Odpowiedział Wiceprzewodniczący Rady, który potwierdził, iż temat ten jest również bardzo 
ważny dla niego i nie zostanie zapomniany.
Radny Bogusław Komosa zaproponował, aby podjąć ten temat wiosną 2021 r. oraz wyraził 
głos poparcia dla budowy nowej siedziby ZGK, gdyż obecna siedziba jest w bardzo złym

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę wraz z autopoprawką.

Nadano jej numer 302/VIII/22/2020.

Ad. 14 - Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających 
Z upływem roku budżetowego 2020 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.

Skarbnik Dariusz Lipiec przedstawił ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji bez autopoprawki.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę wraz z autopoprawką.

Nadano jej numer 303/VIII/22/2020.

Wiceprzewodniczący Rady zarządził przerwę w obradach.

Po przerwie wznowiono obrady.

Ad. 15 - Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji 
przedmiotowych na pokrycie wpłat na fundusze remontowe wspólnot mieszkaniowych 
według udziału własności należącej do Gminy Konstancin-Jeziorna dla zakładu 
budżetowego - Zakład Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie na rok 2021.

Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej Edward Skarżyński przedstawił ww. projekt 
uchwały.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Pytań brak.

W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (16 radnych) Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę wraz z autopoprawką.

stanie.

Nadano jej numer 304/YIII/22/2020.
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Ad. 16 - Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej 
Z przeznaczeniem na dopłatę do 1 m3 ścieków dla samorządowego zakładu budżetowego - 
Zakład Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jezior nie na 2021 r.

Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej Edward Skarżyński przedstawił ww. projekt 
uchwały.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Na pytanie radnego Bogusława Komosy dot. ilości przesiąków ścieków, na skutek ich 
przekierowania z Mirkowa przez Bielawę odpowiedział Dyrektor Skarżyński.

W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-1, wstrzymało się -0 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.

Nadano jej numer 305/VI11/22/2020.

Ad. 17 - Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 
Konstancin-Jezior na na rok 2021.

Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Zdrowia Magdalena Gołębiowska przedstawiła ww. 
projekt uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Cieślawski przedstawił pozytywną opinię Komisji 
Uzdrowiskowej, Zdrowia i Opieki Społecznej.
Na pytanie radnego Bogusława Komosy (w sprawie pozytywów działania programu) oraz 
radnej Ireny Śliwki (w sprawie liczby dzieci objętych programem) odpowiedziała Kierownik 
Magdalena Gołębiowska.

W wyniku głosowania: za- 18, przeciw-1, wstrzymało się -0 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.

Nadano jej numer 306/VIII/22/2020.

Ad. 18 - Projekt uchwały w sprawie planu dofinansowania form  doskonalenia zawodowego 
i ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania na doskonalenia zawodowe nauczycieli 
w 2021 r.

Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Zdrowia Magdalena Gołębiowska przedstawiła ww. 
projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji.

Na pytania radnego Bogusława Komosy dot. kwoty przeznaczanej przez gminę na 
dofinansowanie szkoleń oraz jaki był procent wykorzystania tych środków w latach 
ubiegłych, odpowiedzi udzielił Skarbnik Dariusz Lipiec.
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W wyniku glosowania: za- 18, przeciw-1, wstrzymało się -0 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwalę.

Nadano jej numer 307/VII1/22/2020.

Ad. 19 - Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy 
Konstancin-Jeziorna prawa własności niezabudowanej nieruchomości gruntowej położonej 
w Konstancinie- Jeziornie, stanowiącej działkę ewidencyjną numer 8/6 z obrębu 02- 02.

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Krzysztof Kasperec przedstawił ww. 
projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

Na pytanie i uwagi radnych: Włodzimierza Wojdaka („polityka gminy w tym zakresie nie jest 
przewidywalna w większym przedziale czasowym”) oraz Bogusława Komosy („za jaką 
kwotę nabędziemy ww. nieruchomość”) odpowiedzi udzielił Wiceprzewodniczący Rady 
Andrzej Cieślawski.

W wyniku glosowania: za- 12, przeciw-1, wstrzymało się -3 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwalę.

Nadano jej numer 308/VIII/22/2020.

Ad. 20 - Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy 
Konstancin-Jeziorna prawa własności nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości 
Kierszek, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka ewidencyjna numer 
50/5 z obrębu 0013 Kierszek.

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Krzysztof Kasperec przedstawił ww. 
projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

Pytań brak.

W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. 
uchwalę.

Nadano jej numer 309/YII1/22/2020.
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Ad. 21 - Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Królowej Jadwigi, stanowiącej działkę 
ewidencyjną numer 158/3 z obrębu 03-15.

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Krzysztof Kasperec przedstawił ww. 
projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

Pytań brak.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska podjęła ww. 
uchwalę.

Nadano jej numer 310/VIII/22/2020.

Ad. 22 - Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż zabudowanej 
nieruchomości gruntowej położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Mirkowskiej 51, 
stanowiącej projektowaną działkę ewidencyjną nr 10/61 z obrębu 02-01 oraz ustanowienia 
ograniczonego prawa rzeczowego - służebności gruntowej w działce ewidencyjnej nr 11/1 
Z obrębu 02-01.

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Krzysztof Kasperec przedstawił ww, 
projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

Radny Bogusław Komosa przypomniał, iż był jednym z inicjatorów sprzedaży ww. działki, 
uważa, iż należy ją sprzedać, gdyż stoi bezużytecznie i ulega dewastacji.
Radny Włodzimierz Wojdak poparł inicjatywę sprzedaży ww. nieruchomości. Jednocześnie 
zgłosił wątpliwości co do sposobu podziału nieruchomości, zapytał: „Czy mieszkańcy będą 
mieli dostęp do stawu po podziale i sprzedaży? Czy mieszkańcy pobliskiego bloku będą mieli 
miejsca parkingowe? Czy funkcjonuje tam w dalszym ciągu centrala telefoniczna?”.

Radny Krzysztof Bajkowski poinformował, iż również jest za sprzedażą ww. działki.

Radna Alfreda Konopka poinformował, iż mieszkańcy Mirkowa chcą sprzedaży tej działki.

Odpowiedzi udzielili: Burmistrz Kazimierz Jańczuk oraz Kierownik Krzysztof Kasperec.

W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-0, wstrzymało się - 2 Rada Miejska podjęta ww. 
uchwalę.

Nadano jej numer 311/VIII/22/2020.
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Ad. 23 - Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 181/Vl/20/2012 Rady Miejskiej 
Konstancin-Jeziorna z dnia 1 lutego 2012 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Słomczyna Zachodniego 
i terenów przyległych, zmienionej uchwałą Nr 357/VI/31/2013 z dnia 7 marca 2013 r.

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Ewa Klimkowska-Sul przedstawiła ww. 
projekt uchwały.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

Radna Irena Śliwka poparła ww. projekt uchwały, stwierdziła iż plan jest potrzebny i należy 
podjąć powyższą uchwałę.

W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. 
uchwalę.

Nadano jej numer 312/VIM/22/2020.

Ad. 24 - Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 385/VII/24/2016 Rady Miejskiej 
Konstancin-Jeziorna z dnia 26 października 2016 r. w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
Klarysew  - Gawroniec.

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Ewa Klimkowska-Sul przedstawiła ww. 
projekt uchwały.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

Pytań brak.

W wyniku głosowania: za- 17, przeciw-0, wstrzymało się - 1 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwalę.

Nadano jej numer 313/VlII/22/2020.

Ad. 25 - Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszaru północno-zachodniej części miasta Konstancin-Jeziorna - etap 2.

Zastępca Kierownika Wydziału Planowania Przestrzennego Elżbieta Bartoszewska 
przedstawiła ww. projekt uchwały.

Następnie wywiązała się krótka dyskusja:

❖ Radny Włodzimierz Wojdak zauważył, iż ww. mpzp miał dobre recenzje 
mieszkańców. Zwrócił się z pytaniem co do wskaźnika intensywności zabudowy -  
„czym spowodowane są różnice poziomu tego wskaźnika?”. Odpowiedzi udzieliła 
Zastępca Kierownika Elżbieta Bartoszewska.

❖ Radny Bogusław Komosa stwierdził, iż plan jest bardzo dobry. Zaapelował 
o zakończenie dyskusji i przejście do głosowania.
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❖ Radny Piotr Wasilewski dodał, iż plan jest dobry -  „taki jakiego oczekują 
mieszkańcy”.

W dalszej kolejności Rada Miejska przeszła do głosowania zgłoszonych, do ww. 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, uwag.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
poinformowała, że Komisja nie uwzględniła żadnej z poniżej wymienionych uwag.

Następnie Rada Miejska przegłosowała kolejno wszystkie wniesione uwagi (uwagi stanowią 
załącznik Nr 2 do projektu w/w uchwały):

Uwagi wniesione do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 
północno-zachodniej części miasta Konstancin-Jezioma, wyłożonego do publicznego wglądu 
w dniach od 3 października 2016 r. do 24 października 2016 r.

1.1 W wyniku głosowania: za -  4, przeciw -13, wstrzymało się - 0 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.1.

1.2.W wyniku głosowania: za 3, przeciw -15, wstrzymało się - 1 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.2.

1.3. W wyniku głosowania: za -  2, przeciw -16, wstrzymało się -0 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.3.

1.4. W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -17, wstrzymało się -1 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.4.

1.5.W wyniku głosowania: za -  1, przeciw -15, wstrzymało się - 2  Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.5.

1.6.W wyniku głosowania: za -  1, przeciw -17, wstrzymało się -1 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.6.

1.7.W wyniku głosowania: za -  1, przeciw -16, wstrzymało się -1 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.7.

1.8.W wyniku głosowania: za 1, przeciw -15, wstrzymało się -2 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.8.

1.9.W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -15, wstrzymało się -2 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.9.

1.10. W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -17, wstrzymało się -1 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.10.

1.11. W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -17, wstrzymało się -2 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.11.

1.12. W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -14, wstrzymało się -2 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.12.

1.13. W wyniku głosowania: za -  1, przeciw -15, wstrzymało się -2 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.13.

1.14. W wyniku głosowania: za -  2, przeciw -14, wstrzymało się -3 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.14



2.1.W wyniku glosowania: za -  0, przeciw -16, wstrzymało się - 2 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 2.1.

2.2.W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -17, wstrzymało się - 3 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 2.2.

2.3. W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -16, wstrzymało się -3 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 2.3.

2.4. W wyniku głosowania: za -1 , przeciw -15, wstrzymało się -3 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 2.4.

3. W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -  15, wstrzymuje się -  2 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 3.

4.1.W wyniku głosowania: za -  0, przeciw 16, wstrzymuje się -  3 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 4.1.

4.2. W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -  16, wstrzymuje się 3 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 4.2.

5.1.W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -  12, wstrzymuje się -  4 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 5.1.

5.2. W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -  17, wstrzymuje się -  3 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 5.2.

5.3.W wyniku głosowania: za -  1, przeciw -  15, wstrzymuje się -  4 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 5,3.

6. W wyniku głosowania: za -  0, przeciw 16, wstrzymuje się -  3 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 6.

7.1.W wyniku głosowania: za - 0, przeciw -  16, wstrzymuje się -  3 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 7.1.

7.2. W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -  16, wstrzymuje się -  2 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 7.2.

8.1.W wyniku głosowania: za - 0, przeciw -  15, wstrzymuje się - 3 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 8.1.

8.2. W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -  17, wstrzymuje się 3 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 8.2.

8.3.W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -  13, wstrzymuje się -  5 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 8.3.

8.4. W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -  17, wstrzymuje się 2 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 8.4.

8.5.W wyniku głosowania: za - 1, przeciw -  14, wstrzymuje się 2 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 8,5.
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8.6. W wyniku głosowania: za -  0, przeciw - 
uwzględniła uwagi nr 8.6.

9.1.W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -  
uwzględniła uwagi nr 9.1.

9.2. W wyniku głosowania: za -  0, przeciw - 
uwzględniła uwagi nr 9.2.

9.3.W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -  
uwzględniła uwagi nr 9.3.

9.4. W wyniku głosowania: za -  1, przeciw - 
uwzględniła uwagi nr 9.4.

10.1.W wyniku głosowania: za -  0, przeciw 
uwzględniła uwagi nr 10.1.

10.2. W wyniku głosowania: za -  0, przeciw 
uwzględniła uwagi nr 10.2.

10.3.W wyniku głosowania: za - 0, przeciw 
uwzględniła uwagi nr 10.3.

11. W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -  
uwzględniła uwagi nr 11.

12. W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -  
uwzględniła uwagi nr 12.

13.1.W wyniku głosowania: za -  0, przeciw - 
uwzględniła uwagi nr 13.1.

13.2. W wyniku głosowania: za -  1, przeciw ■ 
uwzględniła uwagi nr 13.2.

14.1.W wyniku głosowania: za -  0, przeciw - 
uwzględniła uwagi nr 14.1.

14.2. W wyniku głosowania: za -  0, przeciw - 
uwzględniła uwagi nr 14.2.

14.3.W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -  
uwzględniła uwagi nr 14.3.

14.4. W wyniku głosowania: za 0, przeciw 
uwzględniła uwagi nr 14.4.

15.1. W wyniku głosowania: za -  0, przeciw 
uwzględniła uwagi nr 15.1.

15, wstrzymuje się -  4 Rada Miejska nie

16, wstrzymuje się -  3 Rada Miejska nie

17, wstrzymuje się -  3 Rada Miejska nie

17, wstrzymuje się -  2 Rada Miejska nie

17, wstrzymuje się -  2 Rada Miejska nie

18, wstrzymuje się 2 Rada Miejska nie

14, wstrzymuje się -  5 Rada Miejska nie

17, wstrzymuje się -  3 Rada Miejska nie

17, wstrzymuje się 3 Rada Miejska nie

14, wstrzymuje się -  5 Rada Miejska nie

17, wstrzymuje się -  3 Rada Miejska nie

15, wstrzymuje się -  4 Rada Miejska nie

16, wstrzymuje się -  3 Rada Miejska nie

17, wstrzymuje się -  2 Rada Miejska nie

17, wstrzymuje się -  2 Rada Miejska nie

17, wstrzymuje się - 2 Rada Miejska nie

17, wstrzymuje się - 2 Rada Miejska nie



15.2. W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -  16, wstrzymuje się -  2 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 15.2.

15.3.W wyniku głosowania: za -  0, przeciw 16, wstrzymuje się -  4 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 15.3.

15.4. W wyniku głosowania: za -  0, przeciw 13, wstrzymuje się -  5 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 15.4.

15.5.W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -  16, wstrzymuje się -  4 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 15.5.

15.6. W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -  16, wstrzymuje się 4 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 15.6.

16. W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -  14, wstrzymuje się 4 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 16.

17.1. W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -  15, wstrzymuje się -  2 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 17.1.

17.2. W wyniku glosowania: za -  0, przeciw -  16, wstrzymuje się 3 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 17.2.

17.3.W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -  18, wstrzymuje się -  2 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 17.3.

18.1. W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -  16, wstrzymuje się -  2 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 18.1.

18.2. W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -  17, wstrzymuje się -  1 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 18.2.

18.3.W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -  16, wstrzymuje się 1 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 18.3.

19.1. W wyniku glosowania: za -  0, przeciw -  16, wstrzymuje się -  2 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 19.1.

19.2. W wyniku glosowania: za -  0, przeciw 16, wstrzymuje się -  3 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 19.2.

Uwagi wniesione do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 
północno-zachodniej części miasta Konsiancin-Jezioma -  etap 2. wyłożonego do publicznego 
wglądu w dniach od 16 lipca 2019 r. do 5 sierpnia 2019 r.

l.W  wyniku głosowania: za -  0, przeciw -  17, wstrzymuje się -  2 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.

2 .l.W wyniku głosowania: za 0, przeciw -  18, wstrzymuje się -  1 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 2.1.
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2.2. W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -  18, wstrzymuje się -  2 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 2.2.

2.3.W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -  15, wstrzymuje się -  3 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 2.3.

2.4. W wyniku głosowania: za -  1, przeciw -  16, wstrzymuje się -  1 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 2.4.

2.5.W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -  18, wstrzymuje się -  2 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 2.5.

2.6. W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -  16, wstrzymuje się -  3 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 2.6.

3.1.W wyniku głosowania: za 0, przeciw -  13, wstrzymuje się -  5 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 3.1.

3.2. W wyniku głosowania: za -  1, przeciw -  13, wstrzymuje się -  3 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 3.2.

3.3.W wyniku głosowania: za 0, przeciw 11, wstrzymuje się -  6 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 3.3.

4.1.W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -  13, wstrzymuje się -  4 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 4.1.

4.2. W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -  11, wstrzymuje się -  6 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 4.2.

Uwagi wniesione do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 
północno-zachodniej części miasta Konstancin-Jezioma -  etap 2. wyłożonego do publicznego 
wglądu w dniach od 28 września 2020 r. do 19 października 2020 r.

1.1.W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -  13, wstrzymuje się -  4 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.1.

1.2. W wyniku głosowania: za -  0, przeciw 16, wstrzymuje się -  2 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.2.

1.3.W wyniku głosowania: za -  1, przeciw -  13* wstrzymuje się -  4 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.3.

1.4. W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -  16, wstrzymuje się -  3 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.4.

1.5.W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -  16. wstrzymuje się -  2 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.5.

2. W wyniku głosowania: za I. przeciw 12, wstrzymuje się -  6 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 2.



Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji w odniesieniu do ww. projektu uchwały.

Nadano jej numer 314/VIII/22/2020.

Ad. 26 - Przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jezioma 
z przeprowadzonej kontroli nad wykonanym zadaniem gminy polegającym na zapobieganiu 
bezdomności zwierząt i zapewnieniu im opieki, w tym kosz/ów jego  realizacji w latach 
2017-2019.

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Ignacy Gołębiowski odczytał treść ww. 
protokołu (kopia stanowi załącznik).

Następnie wywiązała się dyskusja, w której udział wzięli radni; Bogusław Komosa, Ignacy 
Gołębiowski, Włodzimierz Wojdak, Alfreda Konopka, Krzysztof Bąjkowski, Adam 
Grzegorzewski oraz Andrzej Cieślawski. Dyskusja dot. m.in.: czipowania zwierząt, ich 
kastracji, która pełni bardzo ważną funkcję, gdyż znacząco zmniejsza koszty opieki nad 
bezdomnymi zwierzętami.

Ad. 27 - Korespondencja.

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, iż cała korespondencja skierowana na sesję została 
przekazana radnym w celu zapoznania się z nią.

Pytań brak.

Ad. 2 8 -  Rozpatrzenie skarg.

P.O. Kierownika Biura Rady Miejskiej Joanna Bednarczyk poinformowała, iż w sprawie 
skargi BRM 281/2020 Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji Bogusław Komosa 
zwrócił się do Biura Prawnego o przygotowanie opinii prawnej w przedmiocie skargi.

Poinformowała również, iż opinia prawna została przygotowana oraz wniosła o przekazanie 
skargi do rozpatrzenia Komisji skarg, wniosków i petycji.

W wyniku glosowania: za -13 , przeciw -  0, wstrzymuje się -  3 Rada Miejska, po 
zapoznaniu się z treścią skargi BRM 281/2020, przekazała skargę do Komisji skarg, 
wniosków i petycji w celu jej zbadania.

Ad. 29 - Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Cieślawski stwierdził, że porządek obrad został 
wyczerpany. Poinformował, iż o dacie kolejnej sesji radni zostaną zawiadomieni 
w późniejszymi terminie, następnie zamknął obrady XXII sesji Rady Miejskiej 
Konstancin-Jezioma.

Wszystkie głosowania imienne stanowią załącznik do niniejszego protokołu.
(Szczegóły zawiera nagranie na płycie CD, która stanowi integralną część protokołu).
Protokół sporządziła:

Katarzyna Goral

W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-1, wstrzymało się - 1 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
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